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P R O T O K Ó Ł  NR XXVII/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 30 listopada 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXVII nadzwyczajnej sesji i powitania Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy oraz radnych dokonał Pan Leszek Wieczór Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie. Poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, 

retransmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Transmisja i nagrania z obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej gminy oraz w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest 

jednoznaczna z wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej powitał oraz poprosił radnych o zalogowanie 

się do systemu do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem 

kworum. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku 

obrad sesji. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwałą  

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku, 



2 
 

c) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021” 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dobiegniew w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin. 

e) określenia rodzaju świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Dobiegniew. 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty.   

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Wnioski i zapytania radnych.  

Po przystąpieniu do punktu 3 porządku obrad głos zabrała Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa. Poinformowała, że jest pierwszy dzień w pracy po chorobie i bardzo prosi,  

aby przestrzegać restrykcji, zachowywać dystans, by dbać o swoje zdrowie. Następnie Pani 

Burmistrz poinformowała, że uczestniczyła w konferencji, która dotyczyła pilotażu Centrum 

Wsparcia Doradczego. Partnerstwo w składzie: Gmina Dobiegniew, Stare Kurowo, Gmina 

Zwierzyn, Drezdenko i Powiat Strzelecko – Drezdenecki zakwalifikowało się do pilotażu pod 

nazwą Centrum Wsparcia Doradczego. Jest to pilotaż ministerialny, 38 partnerstw z całej 

Polski zakwalifikowało się do tego projektu, z województwa lubuskiego zakwalifikowało się 

Partnerstwo „Północ Województwa Lubuskiego Zawsze Razem” i Partnerstwo na południu: 

Żagań, Szprotawa, Małomice. Eksperci ze Związku Miast Polskich będą doradzali pod kątem 

rozwoju gospodarczego, przestrzennego, społecznego i demograficznego. Pilotaż trwać 

będzie do marca 2022 roku. Celem partnerstwa jest wypracowanie wspólnej Strategii 

Rozwoju Regionalnego dla całego obszaru. Pani Burmistrz poinformowała również,  

że Gmina Strzelce Krajeńskie przystąpiła do Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego wraz  

z Gorzowem Wlkp. i okolicznymi gminami. Pani Burmistrz pokłada nadzieję,  

że przystąpienie do partnerstwa pozwoli otrzymać wsparcie, które przyczyni się do rozwoju 

Gminy Dobiegniew przy udziale 4 samorządów. Jednocześnie Pani Burmistrz zwróciła się do 

radnych o pomysły, spostrzeżenia, w jakich dziedzinach Związek Miast Polskich mógłby 

doradzać, aby gminy rozwijały się bardziej aktywnie.  

Następnie Pani Burmistrz poinformowała, że: 

 Gmina Dobiegniew realizuje Program Wspieraj Seniora jest to pomoc dla osób 70+. 
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 Gmina Dobiegniew otrzymała dofinansowanie w kwocie 1.500.000zł na budowę Żłobka 

Miejskiego w Dobiegniewie z Programu Maluch +.  

 Na ostatnim posiedzeniu Zarządu CZG SGO5 przedstawiony został budżet CZG SGO5 na 

2021 rok i zapisane zadanie inwestycyjne – dokumentacja na PSZOK w Dobiegniewie. 

 Wykonana została inwestycja dotycząca odnowy dywanika asfaltowego w Wołogoszczy. 

 W Gminnym Zespole Szkół przy ul. Gdańskiej z oszczędności, które wypracowane zostały 

podczas pracy zdalnej wyremontowane zostaną 2 klasy. Czynione są również starania 

pozyskania środków z Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej na wykonanie podjazdu 

dla osób niepełnosprawnych w Gminnym Zespole Szkół przy ul. Poznańskiej.  

 Trwa przebudowa i rozbudowa Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie.  

 Promenada nad j. Wielgie jest już otwarta.  

 Inwestycja na ul. Teatralnej i Parkowej jest zakończona i odebrana.  

 Trwa inwestycja Zarządu Dróg Wojewódzkich na ul. Poznańskiej.  

 Trwa inwestycja utworzenia Klubu Seniora w Chomętowie  

 Również trwa inwestycja Dzienny Dom Seniora 

 Dzisiaj postawiona zostanie na placu pchor. T. Starca choinka, którą mieszkańcy mogą 

dekorować, natomiast lampki zaświecone zostaną w niedzielę 6 grudnia.   

 Droga Osiek – Lubiewko to inwestycja wykonywana razem z powiatem, część prac została 

wykonana, to co pozostało wykonane zostanie w przyszłym roku.     

 Pani Burmistrz została powołana przez Zarząd Województwa Lubuskiego do Lubuskiej 

Rady Samorządowej i będzie reprezentowała północ województwa.  

 Wykonane zostało nawodnienie na boisku bocznym „C”, gdzie dofinansowanie gmina 

otrzymała z PROW. 

  Dostępna będzie nowa strona internetowa gminy, również dostępna dla osób 

niepełnosprawnych.   

 Burmistrz Dobiegniewa w czasie pandemii nie wnioskuje o podwyżkę podatków na 2021 

rok o stopę inflacji, by wesprzeć w tym trudnym czasie mieszkańców, przedsiębiorców, 

rolników. 

 Wykonywane jest oświetlenie na ul. Przemysłowej, Krótkiej i będzie doświetlenie  

3 przejść dla pieszych na drodze nr 22.  

 Gmina Dobiegniew otrzymała dofinansowanie w kwocie 9.800.000zł na modernizację 

oczyszczalni ścieków i kanalizację w m. Grąsy, co stanowi 50% kwoty inwestycji. Gmina 

będzie czyniła starania by uzyskać drugie 50% na ten cel.  
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 Urszula Woszczyk radna – zapytała, kiedy zaplanowany jest remont ul. Asnyka  

i ul. Słowackiego i na kiedy planowany jest gaz na ul. Mickiewicza oraz z tym związany 

remont kotłowni.   

 Dariusz Majowicz radny – zapytał czy będzie zamontowana balustrada przed Gminnym 

Zespołem Szkół na ul. Poznańskiej.  

 Jolanta Kadler radna – zgłosiła monit w sprawie remontu chodnika na ul. Mickiewicza. 

 Zbigniew Kołodziej radny – zgłosił, że przy drodze powiatowej przed Moczelami jeden 

strumyk jest zatkany, robi się jeziorko i może podmyć drogę.   

 Paweł Łysiak radny – podziękował Pani Burmistrz i pracownikom urzędu, że pomimo 

ciężkiego roku, wykonanych było dużo inwestycji i gmina zmienia się w sposób 

pozytywny.  

 Jolanta Kadler radna – również podziękowała urzędnikom za przepływ informacji.  

 

Ad.4.  

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2020 rok. 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że na podstawie 

sprawozdawczości budżetowej za miesiąc październik oraz aneksów dokonuje się 

urealnienie budżetu. Po stronie dochodów i wydatków zmniejszamy budżet 

4.528.570,88 zł. W załączniku nr 1 w rozdz. 616 zmniejszamy 1.101.721,88 zł są to 

środki na drogę Słowin oraz ul. Parkowa i Teatralna w Dobiegniewie. W rozdz. 70005 

zmniejszamy kwotę 1,5 mln zł to jest sprzedaż, której nie wykonamy. W rozdz. 70005 

§6280 jest 1.700.130,00 zł zgodnie z wytycznymi ministerstwa środki przeniesione 

zostaną do rozdz. 75816 środki otrzymane z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. W rozdz. 80195 zmniejszamy kwotę 137.600,00 zł i środki te będą 

przeniesione do budżetu 2021 na projekt Familijne LOWE. W rozdz. 85232 

wprowadzamy 70.590 zł dotyczy projektu unijnego realizowanego w Centrum 

Integracji Społecznej. W rozdz. 92118 zmniejszamy o kwotę 2.016 409,00 zł dotyczy 

przebudowy i rozbudowy Muzeum Woldenberczyków, ponieważ środki te wpłyną 

w 2021r. W załączniku nr 2 w rozdz. 60016 zdejmujemy kwotę 40.796,00 zł dotyczy 

budowy – przebudowy drogi we wsi Słowin, po przetargu mniejsza oferta i tak samo 

dot. Przebudowy drogi, ulicy Parkowej i Teatralnej zdejmujemy kwotę 130.530,00 zł. 

W rozdz. 70005 w tym roku niezrealizowana będzie budowa budynku 

wielorodzinnego na kwotę 4.231.058,88 zł. W rozdz. 75075 dokonuje się przesunięć 
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między paragrafami. W rozdz. 80101 również dokonuje się przesunięcia między 

paragrafami i zdejmujemy projekt LOWE, ponieważ część realizowana będzie  

w roku 2021. W rozdz. 85232 wprowadzamy 70.590 zł dotyczy projektu unijnego 

realizowanego w Centrum Integracji Społecznej. W rozdz. 85505 zdejmujemy kwotę 

41.154,00 zł na funkcjonowanie żłobków i przerzucamy do GZS. Między rozdz. 

90004 a 92195 przesuwamy kwotę 4.200 zł. Załącznik nr 3 jest dostosowany do 

wydatków zał. Nr 2, a zał. Nr 4 dotyczy wprowadzenia realizowanego projektu 

Centrum Integracji Społecznej.   

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVII/164/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030, objętej uchwałą  

nr XV/97/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 20 grudnia 2019 roku, 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVII/165/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021” 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVII/166/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Dobiegniew w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że zgłosił się z podaniem Pan Mateusz 

Maćków o sporządzenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Dobiegniew w obrębie ewidencyjnym Mierzęcin z zamiarem zrealizowania zadania 
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inwestycyjnego – Budowa fabryki Tokar Technology z zespołem budynków produkcyjno 

– magazynowych, budynkiem socjalno – biurowym wraz z niezbędna infrastrukturą 

techniczną i elementami zagospodarowania terenu. Firma dodatkowo deklaruje 

zatrudnienie 30 osób i wybuduje kompleks sal do kształcenia zawodowego w zawodzie 

ślusarz, operator obrabiarek skrawających.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVII/167/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) określenia rodzaju świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVII/168/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.7.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi o ul. Słowackiego  

i Asnyka planowane jest wykonanie dokumentacji, która ma być gotowa na koniec tego 

roku.  

 Jeżeli chodzi o ul. Mickiewicza po rozmowach z Panem Starostą Strzelecko – 

Drezdeneckim powiat wyłoni wykonawcę, który zaplanuje dokumentację na 

przebudowę ul. Mickiewicza w Dobiegniewie, natomiast remont planowany jest na lata 

2023-2024. Gmina będzie wnioskowała do powiatu o bieżące remonty tej ulicy.  

 Po rozmowach z Polską Spółką Gazownictwa w przyszłym roku zaplanowany jest na 

ul. Mickiewicza gazociąg. Program wymiana lokalnych źródeł ciepła na ekologiczne 

zasilanie gazowe zaczynamy również realizację w przyszłym roku. 

 Poinformowała, że przy Gminnym Zespole Szkół zamontowana zostanie barierka.  

 Jeżeli chodzi o problem z przepustami przy drodze powiatowej Sitnica – Moczele 

wystosowane zostanie pismo do powiatu i podjęta zostanie rozmowa z Panem Starosta 

na ten temat.  
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Ad.8.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że planowana jest sesja budżetowa na  

14 grudnia br. i gmina musi być przygotowana na prowadzenie sesji online. W związku  

z powyższym Pani Burmistrz wręczyła radnym tablety, aby była możliwość 

komunikowania się online. Następnie Pani Burmistrz zaprosiła wszystkich do ubierania 

choinki, ale jednocześnie apelowała do mieszkańców do stosowania się do restrykcji   

 Leszek Wieczór Wiceprzewodniczący RM – przedstawił pisma, które wpłynęły do biura 

Rady Miejskiej: 

 Pismo z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 10 listopada 2020 roku oraz 

odpowiedź Przewodniczącego RM na to pismo.  

 Oferta z Gabinetu Weterynaryjnego OmniVet z dnia 19 listopada 2020 roku.  

 Pismo Stowarzyszenia Nasz Dobiegniew z dnia 26 października 2020 roku dotyczące 

ścieżek rowerowych. 

 Pismo Stowarzyszenia Nasz Dobiegniew z dnia 26 października 2020 roku dotyczące 

zabytkowego obiektu w Chomętowie.  

 Przedstawił pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Drezdenku – analizę 

oświadczeń majątkowych za2019 rok  

 Poinformował, że wpłynęły informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za 

poprzedni rok szkolny 2019/2020 osoby zainteresowane mogą zgłosić się do biura 

Rady Miejskiej celem zapoznania.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady zamknął 

XXVII nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach 

radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                        w Dobiegniewie 

                                                                                                     /-/ Leszek Wieczór 

 


